
Skellefteå ridklubbs styrelse, protokoll 2023-02-16 

Plats: Teams kl. 20.00 

Närvarande: Susanna Lindberg, Sofia Ek, Maria Johansson, Anita Lundberg, Emily Rawden, 

Marie Mandalh, Lena Karlsson och Yvonne Lindström. 

Frånvarande: Lena Forsgren, Ann-Sofie Alba och Anna Ersson (från kl. 20.21) 

För personalen: Linda Hedman 

 

1. Godkännande av dagordningen. 

Dagordningen godkänns. 

2. Val av justerare  

Lena Karlsson väljs till justerare.  

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns.  

4. Beslut – stadgeändringar 

1. Förslaget som diskuterats tidigare i styrelsen om att en person inte kan vara 

styrelseledamot i flera ridsportföreningar samtidigt kan vi inte lyfta då det 

strider mot föreningsfriheten i Sverige. Dock ska jävsituationen gås igenom på 

konstituerande under punkten Styrelsens arbetsordning/arbetsformer. Under 

den punkten skriver man tydligt vad som gäller styrelsearbete i SRK. 

 

2. Suppleanter i styrelsen föreslås tas bort. 

 

3. Vårdnadshavare är röstberättigad företrädare för barn mellan 7-14 år. Från 15 

års ålder får ungdomarna själva rösta. Viktig att föreningen marknadsför 

möjligheten till familjemedlemskap och möjligheten att engagera sig i sitt 

barns idrottande. 

 

Beslut: Förslag till stadgeändringar enligt pkt 2 och 3 tas vidare till Årsmötet. 

 

5. Förberedelser inför årsmötet  

Susanna har pratat med Nicklas Bromark som ser fram emot att komma och leda 

årsmötet, han önskar få sig tillsänt underlagen i förväg. Verksamhetsplanering och 

budget på Årsmötet är nytt från och med detta år. Verksamhetsberättelsen är 

korrekturläst och klar.  

 

Susanna ska vända sig till SISU igen, för att höra vad som hänt med enkäten. 

Förväntan från styrelsen var att kunna publicera ett resultat på Årsmötet, men 



faktum är att den inte har gått ut ännu. Så här i efterhand var det kanske synd att vi 

inte gjorde en egen, men deras modell verkade väldigt användbar så därför valde vi 

att avvakta. Resultat från övriga enkäter och slutsatser kommer att publiceras på 

hemsidan.  Uppstallning och föreningskort. 

 

Cirka tio personer har anmält sitt deltagande på årsmötet. I morgon lyfts nyheten om 

Årsmötet på hemsidan.  

 

6. Information om ekonomiärende 

Lena Karlsson redogör för utfall för december, som blev över förväntan. Årsrapport 
och underlag har skickats ut till styrelsen i förväg.  

 

7. Höjning av medlemsavgifter för 2024 

 

Beslut: Då summan till förbundet höjs med 30 kr per person höjer vi medlemskapet 

med densamma, med reservation för eventuella höjningar. Familjemedlemskapet 

höjs med 60 kr per familj. 

 

8. Övriga frågor 

- 

 

 

 

Årsmöte 26 februari kl 19.00 i nya cafeterian.  

 

 

_______________________________      _______________________ 

Sekreterare Marie Mandalh  Justerare Lena Karlsson 

 

______________________________  

Ordförande Susanna Lindberg 

 

 


